
KZ Vipava zbira ponudbe za nakup njenega deleža v Hranilnici in posojilnici Vipava

KZ Vipava išče
kupca za hranilnico
Po iskanju primerne ponudbe med sedanjimi
lastniki Hranilnice in posojilnice Vipava se je
večinska lastnica, Kmetijska zadruga Vipava,
odločila za javno zbiranje ponudb za nakup
njenega 55,97-odstotnega deleža.

VIPAVA � V Kmetijski za-
drugi Vipava so se za pro-
dajo svojega deleža v Hra-
nilnici in posojilnici Vipava
odločili, kot pravijo, s
težkim srcem. Ne zato, ker bi
si to želeli, ampak zato, ker
druge možnosti ni. S kup-
nino nameravajo poplačati
en letnik grozdja ter zago-
toviti obstoj in razvoj kme-
tijske proizvodnje v Vipavski
dolini. KZ Vipava je s skoraj
56-odstotnim deležem
večinska lastnica vipavske
hranilnice in posojilnice, ki
se ponaša z več kot stoletno
tradicijo delovanja.

"Naša skupna odločitev je,
da se tej finančni naložbi od-
povemo, ker ni primarnega
pomena za poslanstvo in de-
lovanje zadruge. Obnašali se
bomo gospodarno in družbe-
no odgovorno do svojega
imetja. Delež bomo prodali
za primerno ceno. Z javnim

zbiranjem ponudb želimo
poiskati kupca, ki bo ponudil
največ in bo hkrati jamčil
nadaljnji razvoj hranilništva
in bančništva v Vipavski do-
lini," pojasnjuje Boris Baje,
direktor KZ Vipava.

Kupnina med dva in
tri milijone evrov?

Po nekaterih ocenah je
Hranilnica in posojilnica Vi-

pava, ki je lansko poslovno
leto končala s približno
130.000 evri dobička, vre-
dna od dva do tri milijone
evrov. Konec leta 2010 je
knjigovodski kapital hranil-
nice znašal 2,7 milijona
evrov. Knjigovodska vredno-
st delnice je bila 5,12 evra,
KZ Vipava pa je razpolagala
s 301.883 delnicami. V vod-
stvu zadruge ocenjujejo, da
je primerna cena dvakratnik
knjigovodske vrednosti del-

nice.
Dosedanje ponudbe no-

tranjih delničarjev banke so
se po besedah Bajca gibale
med 1,3- in 1,5-kratnikom te
vrednosti.

Za nakup deleža zadruge
se je doslej resno zanimala
Zadružna kraška banka, ki je
med delničarji vipavske
banke vse od ustanovitve
delniške družbe. V igro pašo
konec lanskega leta vstopili
še drugi mali delničarji,
združeni v konzorcij, v ka-
terem so tudi štiri občine,
Vipava, Ajdovščina, Nova
Gorica in Renče-Vogrsko.

Javno in pregledno
Peter Velikonja v imenu

konzorcija malih delničar-
jev odločitev za javno zbi-
ranje ponudb po pogajanjih
v zadnjih mesecih ocenjuje
kot pozitivno, a ne nujno.
"Mi smo zadrugi poslali po-

nudbo, a jo je zavrnila. Me-
nimo, da je bila ustrezna.
Verjetno jo bomo oddali tudi
zdaj, čeprav to niti ni po-
trebno, ker mora prodajalec
skladno s statutom odkup
deleža v vsakem primeru
najprej ponuditi notranjim
lastnikom. Veseli nas, da je
možnost likvidacije banke
umaknjena in da tega ne bi
dopustila niti Banka Slove-
nije. Od nje smo dobili za-
gotovilo, da ne bo dala so-
glasja za prodajo deleža mo-
rebitnemu slamnatemu
kupcu," pravi Velikonja.

Dodaja še, da obstaja res-
na namera, da bodo mali
delničarji ob morebitnem
neuspehu pri nakupu sku-
paj z drugimi zainteresira-
nimi kupci z vse Primorske
ustanovili lastno vseprimor-
sko banko.
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KZ Vipava želi delež z javnim zbiranjem ponudb iztržiti kar najboljšo ceno za vipavsko hranilnico


